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78/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az Egyesített Óvodai Intézmény részére nyújtandó önkormányzati többlettámogatásról szóló 
előterjesztést támogatja
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A Karacs Ferenc Múzeum átvételéről és az intézmény alapító okiratának elfogadásáról készült  
előterjesztésben szereplő valamennyi határozati javaslatot támogatja
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Főzőüst cseréjéről szóló előterjesztést támogatja

81/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Püspökladány  Város  Önkormányzatának  2013.  évi  költségvetési  koncepciójáról  készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja

82/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az önkormányzat  2012.  III.  negyedéves  költségvetési  gazdálkodásáról  készült  tájékoztatót 
elfogadásra javasolja

83/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az egészséges ivóvíz biztosítási kötelezettségről készült előterjesztést támogatja

84/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A  „Funkcióbővítő  integrált  települési  fejlesztések”  ÉAOP-5.1.1/D-12.  kódszámú  pályázat 
lehetőségeiről szóló előterjesztést támogatja

85/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az  önkormányzat  vagyonrendeletének  megalkotásáról  készült  előterjesztést  elfogadásra 
javasolja

86/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló rendelet módosításáról szóló előterjesztést 
elfogadásra javasolja



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Püspökladány  Város  Önkormányzat  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottsága 
2012. november 28-i nyílt üléséről.

Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint
Kiss Zsigmond, alpolgármester
Kincses László, képviselő
Kiss Istvánné, a Karacs Ferenc Múzeum igazgatója
Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője
Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Tisztelettel  köszöntöm  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  tagjait  és  a  megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Tóth László képviselő úr jelezte, hogy egy kicsit késni fog.
Javaslom, hogy első napirendi pontként az Egyesített Óvodai Intézmény többlettámogatásáról 
szóló előterjesztést  tárgyaljuk.  A busz beszerzésről  szóló előterjesztést  zárt  ülés keretében 
javaslom megtárgyalni.
Aki  egyetért  a  napirend  módosításával,  kérem,  szavazzon:  a  szavazás  eredménye  4  igen 
szavazat.

Napirendek:

1. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvodai  Intézmény  részére  nyújtandó  önkormányzati 
többlettámogatásról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

2. Tájékoztató az önkormányzat 2012. III. negyedéves költségvetési gazdálkodásáról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

3. Előterjesztés  Püspökladány  Város  Önkormányzatának  2013.  évi  költségvetési 
koncepciójáról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

4. Előterjesztés a Karacs Ferenc Múzeum átvételéről és az intézmény alapító okiratának 
elfogadásáról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

5. Előterjesztés az egészséges ivóvíz biztosítási kötelezettségről
Előadó: Dombi Imréné polgármester

6. Előterjesztés főzőüst cseréjéről
Előadó: Dombi Imréné polgármester

7. Előterjesztés  „Funkcióbővítő  integrált  települési  fejlesztések”  ÉAOP-5.1.1/D-12. 
kódszámú pályázat lehetőségeiről
Előadó: Dombi Imréné polgármester
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8. Előterjesztés az önkormányzat vagyonrendeletének megalkotásáról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

9. Előterjesztés  a  temetőkről  és  a  temetkezési  tevékenységről  szóló  rendelet 
módosításáról
Előadó: Dombi Imréné polgármester

10. Különfélék

1.  napirend: Előterjesztés  az  Egyesített  Óvodai  Intézmény  részére  nyújtandó 
önkormányzati többlettámogatásról

Papp Lászlóné, intézményvezető
Élelmiszer számlával kapcsolatos tartozásunk 4.408 e Ft, egyéb 5.590 e Ft. Év elején 20.397 e 
Ft   volt  az  intézmény  visszavonás.  Idén  nem  tudjuk  a  kifizetetlen  számlákat  átvinni  a 
következő évre. Mindig püspökladányi vállalkozóktól vásárolunk. Már nem egy vállalkozó 
jelezte, hogy az elkövetkezendőkben nem szállít. 2008-hoz képest 12 millió Ft-tal kevesebb 
dologi előirányzatot kapott az intézmény. A bölcsődének szinte nincs is dologi előirányzata, 
az  ovi  tartja  el.  Az  idén  pályázatból  6  millió  Ft  értékben  szakmai  eszközöket  tudtunk 
vásárolni. 

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
A  működési  hitelállományunk  nő.  Várjuk  a  konszolidációt,  úgy  tudjuk,  az  év  végi 
hitelállományt veszik figyelembe.

Gali Valéria, bizottsági tag
Pályázatokat adott most be az intézmény?

Papp Lászlóné, intézményvezető
Beadtunk egy 100 millió Ft-os pályázatot, még elbírálás alatt van, decemberben kapunk róla 
értesítést. Beadtunk még egy 30 millió Ft-os SNI pályázatot is.

Borsos László, képviselő
A póttámogatás kérésének indokai szépen fel vannak sorolva. Olyat érzek, hogy ha a másik 
intézmény kapott, az alapja lehet az igénynek. Szerintem ki tudná az intézmény e nélkül is 
gazdálkodni. Csak a likvid hitel miatt szavazom meg. 

Papp Lászlóné, intézményvezető
Borsos  képviselő  úr  ha  igaza  lenne,  akkor  15-20  millió  Ft-ot  kérnék.  Tisztességtelennek 
érzem ezt a vélemény nyilvánítást. Ilyen motivációm nem volt. Eddig meg tudtam oldani a 
problémákat. 

Borsos László, képviselő
Nem értem, mikor a költségvetés tervezés történt, aláírták az intézményvezetők a visszalépést. 
Nem tudta vállalni, tartani a költségvetést.
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Papp Lászlóné, intézményvezető
Nem tudtam vállalni a költségvetést. A pályázatok nem jöttek be. A munkaügyi pernek is sok 
többletköltsége  volt.  8-10 éve  mondom,  hogy nem lehet  a  végtelenségig  szakítani  a  húrt. 
Rengeteget dolgozunk azért, hogy az intézmény talpon maradjon. Engem nagyon bánt, hogy 
hibáztam a munkaügyi perrel kapcsolatban.

Borsos László, képviselő
A  múlt  hónapban,  mikor  a  munkaügyi  perre  vonatkozó  többletköltséget  szavaztuk  meg, 
méltányoltuk a munkádat.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem szavazzunk az előterjesztésről. A szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat.

78/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az Egyesített  Óvodai  Intézmény részére nyújtandó  önkormányzati  többlettámogatásról 
szóló előterjesztést támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

Megérkezett Tóth László képviselő úr.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Javaslom,  hogy  az  elfogadott  napirendi  pontok  sorrendjét  változtassuk  meg  úgy,  hogy  a 
Karacs Ferenc Múzeummal kapcsolatos előterjesztést tárgyaljuk másodikként, harmadikként a 
főzőüst cseréjéről szóló előterjesztést. A többi napirendi pont változatlan marad. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.

2. napirend: Előterjesztés a Karacs Ferenc Múzeum átvételéről és az intézmény alapító 
okiratának elfogadásáról

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben  nincs  kérdés,  vélemény,  kérem  szavazzunk  az  előterjesztés  I.  határozati 
javaslatáról,  a  szavazás  eredménye:  5  igen  szavazat.  Most  szavazzunk  az  előterjesztés  II. 
határozati  javaslatáról,  a  szavazás  eredménye:  5  igen  szavazat.  Végül  szavazzunk  az 
előterjesztés III. határozati javaslatáról, a szavazás eredménye: 5 igen szavazat.

79/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A Karacs Ferenc Múzeum átvételéről és az intézmény alapító okiratának elfogadásáról 
szóló előterjesztésben szereplő valamennyi határozati javaslatot támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök
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3. napirend: Előterjesztés főzőüst cseréjéről

Borsos László, képviselő
A mellékelt selejtezési javaslat semmit sem mond. Mi a baja az üstnek?

Papp Lászlóné, intézményvezető
Ez egy gázzal működő gőzüst. A láng kicsapott.  Kb. 25 alkalommal javíttattuk már.  Nem 
vállalom, hogy bárki is megsérüljön. Minden pályázatban szerepeltettük a konyha felújítást. 
Azóta gázzsámolyon főzünk, módosítottuk az étlapot.

Fekete László, bizottsági tag
A konyhák felülvizsgálatát évente el kellene végezni, fontos a karbantartás tervezése.

Papp Lászlóné, intézményvezető
Nem  tudunk  betervezni  ilyen  jellegű  kiadásokat.  Érintésvédelmi  felülvizsgálatra  most 
fizettünk  ki  560  e  Ft-ot,  ez  sem  volt  betervezve.  A  közétkeztetést  itt  kellene  tartani 
Püspökladányban, át kell gondolni, hogy kivel, hogyan, hol. A konyhák karbantartása évek 
óta húzódó probléma, koncepcionálisan kellene átgondolni.

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
Az ingyenesen és az 50%-osan étkezők részére évi 68 e Ft támogatást biztosít az állam, ez 
nagyjából a háromszori étkezés normája. Önkormányzati forrást kell hozzátenni. A képviselő-
testületnek  kell  döntést  hozni  az  étkeztetés,  a  konyhák,  a  karbantartásra  vonatkozóan. 
Miközben az állami források egyre csökkentek, a szervezeti rendszer nem változott.

Borsos László, képviselő
A két üstöt egyszerre kellett volna beszerezni, a beszerzés így olcsóbb is lehetett volna.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.

80/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A főzőüst cseréjéről szóló előterjesztést támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

(Jelen  vannak  még:  Márkus  Gábor,  alpolgármester,  Városfejlesztési,  Mezőgazdasági  és  
Környezetvédelmi  Bizottság  tagjai,  Varga  Lajos,  a  Püspökladányi  Városüzemeltető  és  
Gyógyfürdő Kft. igazgatója, Gruberné Slámer Erzsébet a Püspökladányi Városüzemeltető és  
Gyógyfürdő Kft. képviselője)

4.  napirend: Előterjesztés  Püspökladány  Város  Önkormányzatának  2013.  évi 
költségvetési koncepciójáról

(Közös tárgyalás a Városfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsággal)

5



Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
A  rendelkezésre  álló  adatok  alapján  készítettük  el  a  2013.  évi  költségvetési  koncepciót. 
Rendelkezésre  állt  a  költségvetési  rendelet-tervezet  plusz  módosításai,  a  helyi 
önkormányzatokról szóló törvények, melyek 2013-tól lépnek hatályba. Nagyon fontos feladat 
a kötelező feladatok ellátása, ha marad pénz, akkor lehet önként vállalt feladatokat ellátni. A 
2012.  évi  likvid  hitelkeretünk  219  millió  Ft,  a  munkabér  hitel  160  millió  Ft  körül  áll, 
működési  hitellé  szeretnénk  konvertáltatni.  Úgy  tűnik,  hogy  a  hitelszerződés  futamidejét 
meghosszabbítják  2013.  június  30-ig.  Az  ÖNHIKI  még  nem  érkezett  meg.  Az 
önkormányzatok adósságának konszolidálása történik. Legnagyobb tétel az általános iskola, 
zeneiskola és gimnázium, a püspökladányi  tankerület  működési  feladatai  az önkormányzat 
működése alatt lesznek. A Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium, valamint a Pedagógiai 
Szakszolgálat megyei fenntartói feladatként fog működni, nem mi látjuk el. A Segítő Kezek 
által ellátott feladatok itt maradnak. A szociális feladatok esetében a normatívát egész évre és 
5 településre vonatkozóan igényeltük meg, mely összességében kevesebb, mint a 2012. évi 
alap normatíva. A többcélú kistérségi társulás igazgatási feladataira nem kapunk normatívát. 
Nehéz  pénzügyi  év  elé  néz  az  önkormányzat.  350-400  millió  Ft-os  hiányt  számoltunk. 
Nagyon át kell gondolni, hogy a működési feladatokat racionálisan szervezze meg a város. A 
fejlesztések tekintetében ott van a kötvényforrás: Fizetni kell a fejlesztési hiteleket is, mely 
adósságszolgálat nem lehet több a saját bevétel 50%-ánál. A kötvény befektetéséből származó 
hozam csökken a felhasználás miatt.

Kincses László, képviselő
Véleményem szerint változni fog még a költségvetés.  Kérdezném, hogy a Városfejlesztési 
Bizottság  miért  nem  tárgyalja  az  Egészségügyi  Intézménnyel  kapcsolatos  ügyeket.  Az 
Egészségügyi  Intézmény  vezetője  az  önkormányzattól  pályázati  támogatást  kért,  most 
lemondott. A mi költségvetési tervezésünk nem látható, hogy mi alapján történik. Leírták mit 
kell felülvizsgálni, az önkormányzatnál radikális lépések lesznek. El kell azon is gondolkozni, 
hogy  a  bizottságok  struktúrája  fenntartható-e.  Nincsenek  meg  a  központi  költségvetés  fő 
számai, így nem lehet kidolgozni az önkormányzat költségvetését. A hivatali létszám 30 fő 
lesz,  akkor  hány embernek kell  majd  felmondani?  A hivatal  alapterülete  nagyon bőséges, 
egyik épületszárnyat más célra kell használni. 

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
Azt mondta Képviselő Úr, hogy nem lehet kiszámolni a költségeket, de mi azért próbáltunk 
számolni az információk tudatában. Az Egészségügy Szolgáltató Kft. amortizáció megfizetése 
kapcsán Jegyző Úr választ fog adni. 

Varga Lajos, Városüzemeltő és Gyógyfürdő Kft. igazgatója
Szomorúan olvastuk a koncepciót, sajnos mi is nehéz helyzetben leszünk. Nagyon komoly 
gyógyászata  van  Püspökladánynak,  a  támogatással  életben  tartja  az  önkormányzat.  A 
nyugdíjasok támogatása meg kell hogy maradjon. Ha ez nem valósulna meg a dolgozók felét 
el  kellene  bocsátani.  Megkönnyíti  a  dolgunkat,  hogy sok  dolgozó  elmegy  nyugdíjba.  Az 
önkormányzatnak fenntartói kötelezettsége van. A kommunális területen is aggályos, hogy a 
létszámot hogyan tartjuk meg. Nem rendelkezünk anyagi tartalékokkal. Annak örülök, hogy a 
hitel  futamideje  kitolódott.  A lakosság fizetőképessége  nagyon  leromlott,  a  gázszolgáltató 
nem  tolerálja  nekünk  a  kintlévőséget,  nekünk  ki  kell  fizetni  a  gáz  árát.  Ha  a  Kft. 
ellehetetlenül, az önkormányzatnak is rossz lesz. Keressük a lehetőségeket, de sajnos ebben az 
évben  sem  volt  bevételi  lehetőségünk.  Nem  volt  olyan  pályázati  lehetőség,  ami  a 
működésünket segíti.
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Borsos László, képviselő
2013-ban  korlátok  közt  van  az  önkormányzat.  Ha  csökkentjük  a  támogatást,  lenullázzuk 
gyógyfürdőt.  Az  előterjesztésben  bátrabb  megfogalmazások  is  vannak.  Követhetetlen 
jogszabályi  változások,  ez  igaz.  A  hitelállomány  konszolidációja  tekintetében  reméljük  a 
legjobbakat,  de nem tudjuk mi lesz. Nagy tétel  az iskolák működtetése.  A költségvetéssel 
többször kellene foglalkozni.

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
A gyógyfürdő támogatását szociális alapra helyeznénk. 

Grúberné Slámer Erzsébet
Aki a gyógyfürdőbe jár, nem fogja igénybe venni a szociális támogatást, így le fog csökkeni a 
létszámuk.

Márkus Gábor
Az előzőekben  szóltak  jó  részével  egyet  lehet  érteni.  A gyógyfürdőnél  a  szociális  alapra 
helyezést sokféleképpen meg lehet tenni. Támogatni kell, ebből van bevétel. Püspökladány a 
konszolidációban 65-70 %-ot kaphat. 

Kincses László, képviselő
A gyógyfürdő  támogatásának  nagyságrendjén  nem szabad  gondolkozni,  a  továbbműködés 
egyetlen útja. A funkcióbővítő pályázat minél több önkormányzati ingatlan értékét növelje. 
Az egészségügy külön napirendben legyen tárgyalva. Nem támogatom a koncepciót.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás.

81/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Püspökladány Város Önkormányzatának 2013. évi költségvetési koncepciójáról készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

5.  napirend: Tájékoztató  az  önkormányzat  2012.  III.  negyedéves  költségvetési 
gazdálkodásáról

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
Az intézmények szállítói tartozása szeptember 30-án és november 28-án: Gimnázium 8107 e 
Ft, illetve 328 e Ft, óvoda 935 e Ft illetve 5257 e Ft, Tájékoztató Központ 500 e Ft illetve 500 
e Ft, könyvtár 1516 e Ft illetve 1634 e Ft, Segítő Kezek 4794 e Ft illetve 370 e Ft, Többcélú 
Intézmény 27547 e Ft illetve 18254 e Ft, polgármesteri hivatal 3776 e Ft illetve 1339 e Ft, 
önkormányzat működési számlák 5871 e Ft illetve 3133 e Ft, fejlesztési számlák 12126 e Ft 
illetve 19807 e Ft.
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Megérkezett Jeney Tibor a Városfejlesztési Iroda vezetője.

Borsos László, képviselő
A Többcélú Intézmény szállítói tartozásában a következő évre áthúzódó gázszámlák benne 
vannak-e?  Jeney  Tibor  úrtól  kérnék  bővebb  felvilágosítást  a  következő  beruházásokkal 
kapcsolatban: sportpálya felújítás, belterületi útépítés, biomassza kazán (hivatal), művelődési 
ház kazáncsere.

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
A Többcélú szállítói tartozásával kapcsolatban holnapi testületi ülésen megadom a választ.

Jeney Tibor, aVárosfejlesztési Iroda vezetője.
A sportpálya felújítását majd tavasszal fogja elvégezni a Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 
Forrása a kötbér és önkormányzati  saját erő. A belterületi  kerékpárút esetében meghívásos 
közbeszerzés lesz, melyet 2013. január 2-án fogunk kiírni, mely február végére le fog zajlani. 
A biomassza kazán 25-30% energia megtakarítást fog jelenteni. A művelődési házban 2 kazán 
van, az egyik használhatatlan. Csak az egyik üzemel, de ha nagyobb hideg lesz kell a másik.

Kincses László, képviselő
Önhiki II. eredményéről lehet tudni valamit?

Nagy Sándorné, Városgazdálkodási Iroda vezetője
November eleje óta csúszik a kihirdetés, még nem tudunk semmit.

Jeney Tibor, aVárosfejlesztési Iroda vezetője.
A Tesco-tól a járdával kapcsolatos hozzájárulás még nem érkezett meg, erre a hétre ígérték az 
átutalást. A holnapi testületi ülésre tudom megmondani, hogy szerződés szerint mikor kellett 
volna fizetniük.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben  nincs  több kérdés,  vélemény,  kérem szavazzunk a tájékoztatóról,  a  szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat, 1 tartózkodás.

82/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az önkormányzat 2012. III. negyedéves költségvetési gazdálkodásáról készült tájékoztatót 
elfogadásra javasolja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

6. napirend: Előterjesztés az egészséges ivóvíz biztosítási kötelezettségről

Fekete László, bizottsági tag
Mibe fog ez kerülni?
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Varga Lajos, Városüzemeltő és Gyógyfürdő Kft. igazgatója
Ezt  a  Tiszamenti  Regionális  Vízművekkel  (TRV)  együtt  kellene  megoldani,  de  csak  az 
önkormányzat  kompetens  tárgyalni.  Még  nincs  kialakult  álláspont  az  eljárás  módjára. 
Számításaink szerint a havi kiadás 6 millió Ft.

Jeney Tibor, aVárosfejlesztési Iroda vezetője.
A  Püspökladányi  Városüzemeltető  és  Gyógyfürdő  Kft.  december  05-ig  kidolgozza  a 
költségeket és a megvalósítást. Közel 200 település van ilyen helyzetben, mint Püspökladány. 
A  Honvédelmi  Minisztérium  arzénszűrőt  fog  biztosítani  a  településeknek,  ezen  a  listán 
Püspökladány is szerepel. A szűrés így fog megtörténni, ez lesz a leggazdaságosabb forma. 
A szűrőt januárban fogják telepíteni Püspökladányba. Addig is meg kell oldani az egészséges 
ivóvíz biztosítását. Zacskós víz, vagy lajtos kocsi által fogják biztosítani a vizet. Az Európai 
Uniós  jogszabályoknak  való  megfelelés  miatt  kell  teljesíteni  az  előírásokat.  Nem  szabad 
pánikot  kelteni,  nem  rosszabb  a  vizünk.  1,5  évig  kell  ebben  a  formában  biztosítani  az 
egészséges ivóvizet, tavasszal elkezdődik a beruházás, ősztől próbaüzem lehet, utána már nem 
lesz szükség az ideiglenes víz biztosítására.

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.

83/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az egészséges ivóvíz biztosítási kötelezettségről készült előterjesztést támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

7.  napirend: Előterjesztés  „Funkcióbővítő  integrált  települési  fejlesztések”  ÉAOP-
5.1.1/D-12. kódszámú pályázat lehetőségeiről

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben  nincs  kérdés,  vélemény,  kérem  szavazzunk  az  előterjesztésről,  a  szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.

84/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A „Funkcióbővítő integrált települési fejlesztések” ÉAOP-5.1.1/D-12. kódszámú pályázat 
lehetőségeiről szóló előterjesztést támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

8. napirend:  Előterjesztés az önkormányzat vagyonrendeletének megalkotásáról

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben  nincs  kérdés,  vélemény,  kérem  szavazzunk  az  előterjesztésről,  a  szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.
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85/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
Az  önkormányzat  vagyonrendeletének megalkotásáról  készült  előterjesztést  elfogadásra 
javasolja

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

9. napirend: Előterjesztés a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló rendelet 
módosításáról

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke
Amennyiben  nincs  kérdés,  vélemény,  kérem  szavazzunk  az  előterjesztésről,  a  szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat.

86/2012. (XI. 28.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat
A  temetőkről  és  a  temetkezési  tevékenységről  szóló  rendelet  módosításáról  szóló 
előterjesztést elfogadásra javasolja

Határidő: azonnal
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök

Szabó Attiláné, a bizottság elnöke

A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom és zárt ülést rendelek el.

k.m.f.

___________________________ ____________________________
Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné

jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke
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